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Uit deze rede berichten wij hier het volgende : 
In het jaarverslag van onze vereniging treft U reeds een opsomming 

van de meeste onderwerpen aan, die ons in het afgelopen jaar hebben 
bezig gehouden. In de eerste plaats zou ik er op "willen wijzen, dat de 
bosbouw overal waar deze als een bedrijf werd uitgeoefend op voor de 
bosbouw geschikte gronden, in de afgelopen jaren geen slechte periode 
heeft doorgemaakt. De laatste tijd echter is er een opvallende wending 
in ongunstige zin waar te nemen, waarbij vermoedelijk twee verschijn-
selen samenwerken : de bestedingsbeperking en een toenemende neiging 
om voor bepaalde doeleinden van hout op vervangend materiaal over te 
gaan, dan wel dat het doel waarvoor het hout wordt gebruikt van be-
tekenis afneemt. Ik doel hier in het bijzonder op de moeilijkheden die 
wij  ondervinden bij de afzet van de lichtere sortimenten : mijnhout, kla-
verruiters, bonenstaken, boerengeriefhout en afvalhout. 

Bij  het mijnhout zien wij wel zeer duidelijk de twee ten denzen samen-
vallen. Enerzijds heeft de Nederlandse Overheid in verband met de be-
stedingsbeperking de mijnen verplicht om de door hen aan te houden 
voorraad mijnhout in te krimpen en anderzijds zijn er bepaalde sorti-
menten, die de mijnen niet alleen in Nederland, maar ook in het buiten-
land steeds minder gebruiken. De afzet van het mijnhout ondervindt 
derhalve dit jaar bijzondere moeilijkheden, moeilijkheden, die het vol-
gend! jaar waarschijnlijk geringer zullen zijn, maar waarmede wij toch 
in het algemeen rekening dienen te houden, daar het mijnhout aan be-
tekenis voor de bosbouw gaat inboeten. Door toenemend gebruik van 
drogerijen en door de ensilage, nam ook de vraag naar klaverruiters af. 

Het zijn juist deze twee 'houtsortimenten, in het algemeen bij dunning 
vrijkomend, die op het ogenblik niet worden gevraagd. Aangezien de 
Nederlandse bossen na de oorlog sterk zijn verjongd, mogen wij ver-
wachten dat juist in deze klasse veel hout zal worden aangeboden. Het 
betreft hier dus een probleem met veel aspecten. Enerzijds zal het zaak 
zijn om een studie te maken van eventuele andere verwerkingsmogelijk-
heden voor het hout; het bestuur voert hierover besprekingen. Aan de 
andere kant zijn er wellicht mogelijkheden, die hoewel geen oplossing, 
dan toch enige verlichting van het probleem geven bij de aanleg van 
het bos. 

In verband met de redelijke prijs, die voor het dunne hout wordt ver-
kregen, heeft men ook altijd een dichte bezetting en daarmede een spoe-
dige sluiting van het bos nagestreefd. Het verdient zeker de aandacht 
na te gaan of onder de zich wijzigende omstandigheden ook andere 
methoden aanbeveling verdienen. Een van de moeilijkheden waarvoor 
de Nederlandse boseigenaar staat, is, dat hij een bijzonder zwakke positie 
op de markt inneemt en daarmede te vergelijken is met de landbouwer. 


